
Z Á P I S N I C A 

 

napísaná z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Pobedime, 

 konaného dňa 13. marca 2024 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. 

 

 

P r í t o m n í : 

Mgr. Andrea Augustínová - starostka obce, Martin Piškula – zástupca starostky obce, Elena 

Cagalová, Rastislav Čop (prítomný od 17:10 – bod č. 2), Mária Desátová, Gabriel Havrlent 

(prítomný od 17:10 – bod č. 2), Ing. Juraj Lednický, Ing. Ladislav Melicher, Ing. Lenka 

Miklovičová (prítomná od 18:10 hod. – bod č. 5), Eva Pogranová, Ing. Anna Dekanová – hlavná 

kontrolórka obce, Gabriela Kamenská – pracovníčka obce, Ľuboš Gono, Petra Širgeľová, 

Renáta Gonová 

 

O s p r a v e d l n e n í :  

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení     

3. Podnety občanov  

4. Interpelácie  

5. Žiadosť o zmenu miesta obradu a oddávajúceho – Ľuboš Gono  

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023  

7. Prerokovanie  VZN č. 1/2024, ktorým sa určujú pravidlá času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb 

8. Protest prokurátora proti VZN č. 3/2023 o niektorých podmienkach držania a chovu 

psov na území obce Pobedim  

9. Prerokovanie VZN č. 2/2024 o chove, vodení a držaní psov na území obce Pobedim 

10. Prerokovanie úpravy výšky nájmu – nebytové priestory v zdravotnom stredisku   

11. Schválenie návrhu na zriadenie vecného bremena so spoločnosťou ZSDiS, a.s. 

12. Žiadosť o navýšenie dotácie z obce na rok 2024 pre Poľovnícke združenie Pobedim  

13. Prerokovanie úpravy výšky nájmu v účelovom zariadení Svadobka  

14. Žiadosť o úpravu chodníka – Jozef Vavro  

15. Informácie starostu  

16. Rôzne 

17. Záver  

 

 
Bod 1/  Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce, Mgr. Andrea Augustínová, otvorila 10. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 

Pobedime o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. Skonštatovala, že je prítomných 

6 poslancov (poslanec R. Čop a G. Havrlent prišili počas bodu 2 o 17:10 hod. a Ing. L. 

Miklovičová prišla o 18:10 hod., počas bodu 5), takže zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Návrh programu zasadnutia OZ bol zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovej 

stránke obce, zároveň každému poslancovi bol doručený spolu s pozvánkou. Vedením 



zápisnice bola poverená Gabriela Kamenská, za overovateľov boli určení poslanci Elena 

Cagalová a Martin Piškula. Vzhľadom k prítomnosti občanov – Ľ. Gona a P. Širgeľovej bol 

bod č. 14 presunutý za bod č. 4. Ďalšie body sa následne posúvajú. Takto upravený program 

zasadnutia bol  jednohlasne schválený prítomnými poslancami. 

 

U z n e s e n i e   č. 92 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   predložený program 10.  zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 92/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 6 E. Cagalová, M. Desátová, Ing. J. Lednický Ing. Ladislav Melicher,  

M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 3 R. Čop, G. Havrlent, Ing. L. Miklovičová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  2/  Kontrola plnenia uznesení  

      

Na 9. zasadnutí  OZ, ktoré sa konalo 13. decembra 2023 bolo predložených 15 uznesení : Uzn. 

č. 77 - 91. Starostka obce prečítala  postupne konkrétne uznesenia, ako aj ich plnenie. Prehľad 

o  plnení uznesení tvorí prílohu zápisnice. Počas tohto bodu prišli poslanci R. Čop a G. 

Havrlent. 

 

 

Bod 3/ Podnety občanov  

 

Podnety občanov tlmočili: 

• E. Pogranová – opätovne nebezpečná zákruta smerom od Svadobky na Kútnarskú ulicu, aj 

napriek výzvam tam parkujú autá, cesta je značne zúžená a zákruta neprehľadná 

• G. Kamenská – chýbajúci chodník na križovatke pri kostole, pri dome rod. Mosných, 

opakovane sa sťažujú rodičia, aj obyvatelia okolitých domov, keďže zákruta je nebezpečná, 

chodí tu veľa áut, chýba aj priechod pre chodcov. 

 

 

 

 

 

      

 



Bod 4/ Interpelácie 

 

Ing. L. Melicher – kde sa momentálne nachádza drevená socha Michala Archanjela, ktorá sa 

odstraňovala vlani z parku pri kostole?  

− starostka – prevzal ju p. farár Ľuboš Tvrdý 

Ing. L. Melicher – kde sa nachádza azbest z dvora Svadobky (pozostatok z minulého volebného 

obdobia)? 

− starostka – je odborne zlikvidovaný  

Ing. L. Melicher – vykonáva sa inventarizácia obecného majetku každé 2 roky? 

− starostka – áno 

G. Havrlent – v akom štádiu sú Selanky?  

− obec sa vyjadrovala k projektovej dokumentácii, momentálne začínajú riešiť stavebné 

povolenie, je to súkromná záležitosť investora  

Ing. J. Lednický – v akom štádiu je vyňatie nášho vodného mlyna z fondu národných 

kultúrnych pamiatok? 

− starostka – v štádiu riešenia, pamiatkový úrad stále posúva lehoty na vyňatie 

E. Pogranová – v akom štádiu je riešenie lávok občanov na mlynskom náhone? 

− riešenie presunuté z OÚ NM OSŽP na Obec Pobedim – stavebný úrad  

Ing. J. Lednický – nie je problém s pripojitelnosťou na vodovod?  

− starostka – zatiaľ nie, nie sú určené žiadne povinné kvóty  

 

Bod 5/ Žiadosť o zmenu miesta obradu a oddávajúceho – Ľuboš Gono  

  

Prítomný Ľuboš Gono vysvetlil poslancom situáciu, prečo sa na obecné zastupiteľstvo obrátil 

so svojou žiadosťou a priblížil dôvody svojej žiadosti. Snúbenci by chceli uzatvoriť sobáš 

v záhrade rodinného domu súp. č. 27, avšak tejto požiadavke nebolo zo strany obce vyhovené. 

Ďalej žiadali o schválenie sobášiaceho, a to poslanca OZ, Gabriela Havrlenta. Po rozsiahlej 

diskusii poslanci dospeli k záveru, že sa rozšíri okruh sobášiacich o poslanca Gabriela 

Havrlenta a nakoľko Obecné zastupiteľstvo nie je oprávnené rozhodovať o mieste obradu, 

odporúča Matrike v Pobedime zmenu miesta obradu mimo určenú obradnú sieň matričného 

úradu v Pobedime, ale len pre tento konkrétny sobáš, pričom každá ďalšia žiadosť o uzavretie 

mimo obradnú sieň bude riešená individuálne. Avšak iba pre občanov Pobedima.      

 

 

U z n e s e n i e   č. 93 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     žiadosť o zmenu miesta obradu a sobášiaceho, doručenú 

od p. Ľuboša Gona, Pobedim 466 

b) o d p o r ú č a     zmenu miesta obradu mimo obradnú sieň matričného úradu Pobedim 

pre uzavretie manželstva snúbencov Petru Širgeľovú a Ľuboša Gona dňa 15.6.2024, a 

to záhrada rodinného domu súp. č. 27, Pobedim  



 

Hlasovanie  

Uzn. č. 93/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 6 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Ladislav 

Melicher, Ing. L. Miklovičová,   

Proti: 0  

Zdržali sa: 3 Ing. J. Lednický, M. Piškula, E. Pogranová 

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

  

U z n e s e n i e   č. 94 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) s c h v a ľ u j e  ďalšieho sobášiaceho pre Obec Pobedim nasledovne: 

Gabriel Havrlent, poslanec OZ  

Hlasovanie  

Uzn. č. 94/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

  

Bod 6/  Správa o kontrolnej činnosti  

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Dekanová priblížila poslancom Správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2023. Správu poslanci vopred obdržali e-mailom a berú ju na vedomie.  

 

U z n e s e n i e   č. 95 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  Správu o kontrolnej činnosti za rok 2023     



             

Hlasovanie  

Uzn. č. 95/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 7/ Prerokovanie  VZN č. 1/2024, ktorým sa určujú pravidlá času predaja v obchode  

            a času prevádzky služieb 

 

Na základe previerky prokurátora bolo zistené, že Obec Pobedim nemá vypracované žiadne 

VZN, ktoré by určovalo čas predaja v obchode a čas prevádzky služieb na území našej obce. 

Poslanci predmetné VZN jednohlasne schválili.  

 

U z n e s e n i e   č. 96 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     návrh VZN obce Pobedim č. 1/2024, ktorým sa určujú 

pravidlá času predaja v obchode a času prevádzky služieb   

b) k o n š t a t u j e ,  že návrh VZN obce Pobedim č. 1/2024 bol po dobu 15  

dní vyvesený na  úradnej tabuli obce a oficiálnej stránke obce, 

c) s c h v a ľ u j e  VZN obce Pobedim č. 1/2024, ktorým sa určujú pravidlá času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb     

Hlasovanie  

Uzn. č. 96/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 



Bod 8/ Protest prokurátora proti VZN č. 3/2023 o niektorých podmienkach držania   

            a chovu psov na území obce Pobedim  

 

Poslanci v ďalšom bode prerokovali protest prokurátora proti VZN č. 3/2023. 

 

U z n e s e n i e   č. 97 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e doručenie protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nové  

Mesto nad Váhom č.j. Pd 82/23/3304 – 2  

b) vyhovuje protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom č.j. Pd       

82/23/3304 – 2 a ruší VZN obce Pobedim č. 3/2023 o niektorých podmienkach držania           

a chovu psov na území obce Pobedim, ktoré bolo prijaté uznesením č. 43/2023 dňa   

14.07.2023 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 97/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 9/ Prerokovanie VZN č. 2/2024 o chove, vodení a držaní psov na území obce Pobedim 

 

V tomto bode sa opätovne schvaľovalo VZN o chove, vodení a držaní psov na území obce 

Pobedim, nakoľko predchádzajúce bolo nevyhovujúce. Poslanci návrh VZN jednohlasne 

schválili.  

 

U z n e s e n i e   č. 98 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     návrh VZN obce Pobedim č. 2/2024 o chove, vodení 

a držaní   psov na území obce Pobedim  

b) k o n š t a t u j e ,  že návrh VZN obce Pobedim č. 2/2024 bol po dobu 15 dní vyvesený 

na  úradnej tabuli obce a oficiálnej stránke obce, 

c) s c h v a ľ u j e  VZN obce Pobedim č. 2/2024 o chove, vodení a držaní psov na území  

obce Pobedim  

 



Hlasovanie  

Uzn. č. 98/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 10/ Prerokovanie úpravy výšky nájmu – nebytové priestory v zdravotnom stredisku  

 

Starostka obce priblížila dôvody prerokovania tohto bodu, výška nájmu schválená na 

poslednom zasadnutí OZ bola neprimerane vysoká v porovnaní s okolitými obcami, aj 

mestami. Starostka navrhuje znížiť výšku nájomného vzhľadom k verejnému záujmu – chceme, 

aby bola v budúcnosti zubná ambulancia v obci zachovaná a aby mali občania dostupné 

ošetrenie zubným lekárom. Poslanec Rastislav Čop navrhuje výšku nájomného znížiť na 

1€/mesiac počas nasledujúceho roka, nakoľko bola zubná ambulancia kompletne prerobená na 

vlastné náklady nájomcu. Poslanci s týmto návrhom súhlasili.  

 

U z n e s e n i e   č. 99 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) s c h v a ľ u j e  upravenú výšku nájmu pre nebytové priestory v zdravotnom stredisku 

Pobedim v sume 1 €/mesiac pre nájomcu MUDr. Vitalii Petretskyi VIP Dental Centrum 

na obdobie od 1.4.2024 do 31.3.2025. 

Hlasovanie  

Uzn. č. 98/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. L. Miklovičová,  

M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Zdržali sa: 1 Ing. J. Lednický 

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 



Bod 11/ Schválenie návrhu na zriadenie vecného bremena so spoločnosťou ZSDiS, a.s. 

 

V tomto bode poslanci schválili Zmluvu o zriadení vecných bremien so spoločnosťou 

Západoslovenská distribučná, a.s. Táto zmluva už bola v minulosti schválená, avšak kataster 

nepovolil návrh na vklad, z tohto dôvodu sa musí celý proces opakovať.  

 

U z n e s e n i e   č. 100 
 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     výzvu na uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecných bremien     

    v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 815 47 Bratislava,  

    IČO: 36361518.  

 

b) r u š í   Uznesenie č. 33/2023 zo dňa 6.3.2023  

 

c) s c h v a ľ u j e  zriadenie vecného bremena v prospech spoločnosti Západoslovenská  

    distribučná, a.s., Čulenova 6, 815 47 Bratislava, IČO: 36361518 na časť nasledovných  

     pozemkov vo vlastníctve  Obce Pobedim, v k. ú. Pobedim, parc. č.: 

 

• 2193/8, reg. E-KN, o výmere 9 m2, LV č. 1, druh pozemku ostatné plochy, diel o výmere 

1 m2 

• 2191/11, reg. E-KN, o výmere 212 m2, LV č. 1, druh pozemku ostatné plochy, diel o 

výmere 15 m2 

• 778/3, reg. E-KN, o výmere 7 m2, LV č. 1, druh pozemku trvalý trávny porast, diel o 

výmere 2 m2 

• 242, reg. C-KN, o výmere 2948 m2, LV č. 1, druh pozemku trvalý trávny porast, diel o 

výmere 15 m2 

• 2245/1, reg. E-KN, o výmere 44 m2, LV č. 1, druh pozemku trvalý trávny porast, diel o 

výmere 7 m2 

• 2171/14, reg. E-KN, o výmere 220 m2, LV č. 1, druh pozemku ostatné plochy, diel o 

výmere 12 m2 

• 649/21, reg. E-KN, o výmere 56 m2, LV č. 1, druh pozemku ostatné plochy, diel o 

výmere 3 m2 

• 2174/1, reg. E-KN, o výmere 3050 m2, LV č. 1, druh pozemku ostatné plochy, diel o 

výmere 23 m2 

• 1197/2, reg. C-KN, o výmere 988 m2, LV č. 1, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie, diel o výmere 12 m2, 

 

ktoré spočíva v povinnosti vlastníka nehnuteľností strpieť:  

• zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení; 

• užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 

akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetickej stavby a jej odstránenie. 

 

 

 

 



Vecné bremená sa vzťahujú na časť nehnuteľností v rozsahu vyznačenom v geometrickom 

pláne č. 34125361-110/2022 na zriadenie vecného bremena, ktorý bol úradne overený dňa 

18.8.2022 pod číslom G1-701/2022, o celkovej ploche vecných bremien 90m2. Vecné bremená 

sa zriadia na dobu neurčitú a za jednorazovú odplatu vo výške 7,- €, slovom: sedem Euro za 1 

m2 výmery vecných bremien, čo činí spolu 630,- €, slovom šesťstotridsať Euro.  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 100/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 12/ Žiadosť o navýšenie dotácie z obce na rok 2024 pre Poľovnícke združenie   

              Pobedim 

 

Starostka obce predložila poslancom doručenú žiadosť o navýšenie dotácie z rozpočtu obce na 

rok 2024 od Poľovníckeho združenia Pobedim. Dôvod žiadosti o  navýšenie dotácie je končiaca 

platnosť nájomnej zmluvy (platnosť 10 rokov) a s tým spojené náklady na jej opätovné 

obnovenie.  

 

 

U z n e s e n i e   č. 101 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e    doručenú žiadosť o navýšenie dotácie z obce na rok 2024 

pre Poľovnícke združenie Pobedim 

b) s c h v a ľ u j e  navýšenie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2024 pre Poľovnícke 

združenie z pôvodnej sumy 350€ na sumu 600€.  

   

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie  

Uzn. č. 100/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 13/ Prerokovanie úpravy výšky nájmu v účelovom zariadení Svadobka 

 

Starostka informovala poslancov o vykonanej čiastočnej rekonštrukcii interiéru Svadobky. 

Vzhľadom k tomu, že nájomné sa dlhodobo nezvyšovalo, a tiež z dôvodu obnovy, je potrebné 

prerokovanie výšky nájomného za jednotlivé doby prenájmu. Poslanci spolu so starostkou po 

vzájomnej diskusii navrhli sumy na konkrétne nájmy.  

 

 

U z n e s e n i e   č. 102 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) s c h v a ľ u j e   od 1.4.2024 výšku nájmu obecného účelového zariadenia Svadobka 

nasledovne: 

o pre obyvateľov obce (podmienkou sú vyrovnané poplatky voči obci) 

− na krátkodobú akciu (1 deň) v sume 150 € – (odovzdanie nasledujúci deň do 

10,00 hod.) 

− kar v sume 80 € 

− na víkend v sume 300 € (prevzatie piatok od 10,00 hod. – odovzdanie pondelok 

do 10,00 hod.)  

o pre ostatných žiadateľov: 

− na krátkodobú akciu (1 deň) v sume 200 € 

− kar v sume 150 € 

− na víkend (prevzatie piatok od 10,00 hod. – odovzdanie pondelok do 10,00 hod.) 

v sume 460 € 

o tanečné zábavy, plesy a diskotéky – len pre miestne organizácie ( nájom - bez 

poplatku, platia sa energie a služby) 

o prenájom sály pre firmy na 3 hod. (školenia, semináre) – 180 €, za každú začatú 

hodinu príplatok 60 € 

o reklamné akcie, predajné akcie:  250 € /deň 

 

 

 

 



K cene nájmu sa pripočítavajú: 

- platby za spotrebu energie (plyn, elektrina, vodné a vývoz žumpy) podľa aktuálnych 

cien – pred začatím akcie sa odpíše stav na jednotlivých meracích zariadeniach 

- poplatok za znehodnotené, stratené, rozbité a poškodené veci – podľa cien 

uvedených v inventárnom zozname a podľa rozsahu poškodenia 

- čistenie zapožičaných obrusov a návlekov na stoličky (cena 2,50 € / ks) 

- čistenie zapožičaných utierok (cena 2 €/ks) 

- likvidácia odpadov a upratovanie 

b) s ú h l a s í,  aby starosta obce v určitých prípadoch z hľadiska obecného záujmu 

dohodol výšku poplatku 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 102/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 14/ Žiadosť o úpravu chodníka – Jozef Vavro  

 

Ďalšou prerokovanou žiadosťou bola žiadosť o úpravu chodníka na obecnom pozemku od p. 

Jozefa Vavra. Jedná sa o úpravu pred rodinným domom so súp. č. 386, ktorá by mala spočívať 

v odstránení hlineného, štrkového vjazdu a následného zabetónovania. Poslanci navrhujú, aby 

bol namiesto betónu použitý iný, a to demontovateľný materiál (zatrávňovacia dlažba alebo 

dlažobné kocky), nakoľko sa v budúcnosti plánuje v obci vybudovanie kanalizácie, použitie 

betónu by bolo problémové.  

  

 

 

U z n e s e n i e   č. 103 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     žiadosť od p. Jozefa Vavra, Pobedim 12, o povolenie 

úpravy vjazdu do domu na obecnom pozemku, parc. reg. C-KN č. 1196, LV č. 1, k. ú. 

Pobedim, pred rodinným domom, súp. č. 386, spočívajúcu v odstránení hlineného, 

štrkového vjazdu a následného zabetónovania v rozsahu šírky súčasného vjazdu (cca 

6,5 m x 4 m) od asfaltovej cesty po obrubník chodníka na vlastné náklady žiadateľa.  



b) s c h v a ľ u j e   žiadosť od p. Jozefa Vavra, Pobedim 12, o povolenie úpravy vjazdu 

do domu na obecnom pozemku, parc. reg. C-KN č. 1196, LV č. 1, k. ú. Pobedim, pred 

rodinným domom, súp. č. 386, v rozsahu šírky súčasného vjazdu (cca 6,5 m x 4 m) od 

asfaltovej cesty po obrubník chodníka na vlastné náklady žiadateľa  

c) u r č u j e  zmenu použitého materiálu pri úprave vjazdu do rodinného domu súp. č. 

386, a to bez použitia pevného betónového základu, nakoľko je potrebné použitie buď 

zatrávňovacej dlažby alebo dlažobných kociek.  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 103/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. Ladislav Melicher, Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. 

Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 15/ Informácie starostky   

 

- prebieha nevyhnutná rekonštrukcia interiéru obecného účelového zariadenia 

„Svadobka“ (viď. samostatný článok v novinách Pobedimčan), 

- potrebná inštalácia kamery pri Svadobke - snímanie stojiska z dôvodu kontroly, 

- svojpomocne urobená rekonštrukcia kuchyne hasičskej zbrojnice - nová kuchynská 

linka, spotrebiče, maľovanie - poďakovanie hasičom DHZO a p. Petrovi Dudášikovi, 

- zaslané žiadosti na národnú diaľničnú spoločnosť za účelom registrácie vozidiel 

oslobodených od platenia úhrady za užívanie diaľnic a rýchlostných ciest - vozidlá 

DHZO, 

- čiastočná inovácia zasadačky obecného úradu - výmena okien, koberca, časti nábytku - 

všetko bolo pôvodné, značne opotrebované a nevyhovujúce, 

- priebežné opravy verejného osvetlenia, 

- podaná žiadosť na predĺženie stavebného povolenia na zdravotné stredisko - platnosť 

dva roky, 

- dňa 19.1.2024 bol opravený kamerový systém - bol výpadok z dôvodu neoprávnenej 

manipulácie, 

- oprava poruchy kúrenia na zdravotnom stredisku, 

- opakovane zaslaná žiadosť o poskytnutie dotácií na odstránenie havarijného stavu 

elektroinštalácie v budove ZŠ s MŠ J. Hollého, 



- objednávka na vypracovanie cenovej ponuky na hydrantové rozvody v budove ZŠ s MŠ 

J. Hollého (pretrvávajúci niekoľkoročný havarijný stav), 

- odstránenie značne poškodenej informačnej tabule označenia obce, štátna cesta č. 

III/1258 - Pobedim, smer Bašovce, majetok Slovenskej správy ciest, pobočka Nové 

Mesto nad Váhom - tabuľa bude opravená a znovu osadená, 

- presadenie mladého stromu v parku pri kostole - porasty pod elektrickým vedením 

nesmú presahovať výšku tri metre, čo v tomto prípade nie je možné dodržať, strom bol 

zasadený priamo pod vedením. Poďakovanie p. Dušanovi Melicherovi za pomoc 

a ochotu pri výkopových prácach, 

- odstránenie poškodených a rizikových stromov pri zdravotnom stredisku a v parku 

pri kostole, poďakovanie hasičom DHZO, 

- jarná revitalizácia drevín a zelene v obci - realizoval Peter Bigoš Záhrady, 

- bol vykonaný odborný audit na dokumenty obce, 

- preškolenie zamestnancov obce - kybernetická bezpečnosť, BOZP a PO, 

- zrealizovaný servis a odborná oprava miestneho rozhlasu (bol poruchový), 

- revízia a kontrola zabezpečovacieho systému budovy - časť obecný úrad, 

- revízie všetkých budov (plyn, elektrina, voda...), 

- oprava poškodenej časti strechy na budove obecného úradu - poďakovanie p. Jozefovi 

Mašánovi,  

- obnova ambulancie v budove zdravotného strediska Pobedim 255 (časť po detskej 

lekárke)  – vytvorená súkromná stomatologická - zubná ambulancia (kontakt: 

+421 940 648 400 ),  

- spracovanie a dodanie projektovej dokumentácie, verejné obstarávanie na stavebný 

dozor - účel obnovy a rekonštrukcie budovy materskej školy, vybavovanie stavebného 

povolenia „Obnova MŠ Pobedim“, 

- bude sa robiť výzdoba k Veľkej noci – park pri kostole, 

- príprava a zabezpečenie prezidentských volieb 2024 (23.3. a 6.4.2024), 

- kultúrne aktivity obce – informácie predsedu kultúrnej komisie. 

 

 

Bod 16/ Rôzne 

 

Starostka obce predložila poslancom závery zo stretnutia starostov, ktoré sa konalo 29.02.2024, 

kde bola ponúknutá možnosť riešenia niektorých problémov v obci, a to Spoločným úradom 

samosprávy, Nové Mesto nad Váhom, pre obce nášho okresu.  

 

Jednalo by sa o:  

- dopravné priestupky (parkovanie na chodníkoch a miestnych komunikáciách) 

- vodné stavby, ktorých povoľovanie je v kompetencii obce (studne, žumpy, ...) 

- všeobecné drobné stavby, stavebné úpravy a udržiavacie práce.  

Poslanci k riešeniu dopravných priestupkov nie sú naklonení, nakoľko nie sú vytvorené 

parkovacie miesta, s ostatnými ponúknutými možnosťami v zásade súhlasia. 

 

 



Bod 17/Záver  

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a vyhlásila 10. zasadnutie obecného zastupiteľstva 

za skončené.  

 

 

 

 

                                                                           starostka obce: 

 

 

 

zapisovateľka:                                                     overovatelia: 


